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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2020. január 21-én 14:00 órakor a MEE központi iroda (1075 Budapest, 

Madách Imre út 5. III. em.) tárgyalójában megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Dr. 

Székely Csaba, Haddad Richárd. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Nagy János, Rejtő 

János, Orlay Imre, Tóth József, Rubint Dezső tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint 

Tilesch Péter és Beckert Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Markovics Zsolt, Dr. Vokony István, Dési Albert, Kovács László, Sőrés Péter 

és Kovács András Zoltán.  

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a jelenlévőket és megnyitotta az ülést.  

Első napirendi pontként a Felügyelő Bizottság működésével kapcsolatos problémát tárgyalta 

az elnökség. Becker Péter a Bizottság elnöke tájékoztatta az elnökség tagjait, hogy érdemi 

előrelépés történt az előző hetekhez képest.  A Felügyelő Bizottság február 14-én ülésezik. 

Második napirendi pont keretében stratégiai kérdéseket vitatott meg az elnökség. Az Egyesület 

társadalmi szerepvállalásának egyik formája a médiákban történő eredményes megjelenés. Egy 

rádióriport sorozat készül, melynek első riportja már adásba is ment a tavalyi év decemberében. 

A riport a Trend rádióban került műsorra. Dr. Novothny Ferenc egyetemi tanárral beszélgetett 

Érczfalvi András riporter karácsonyi világításokkal kapcsolatos elsősorban érintésvédelmi 

kérdésekről.  

Gelencsér Lajos elnök felvázolta azokat a javasolt témákat, amelyek a jövőbeli riportokban szóba 

jöhetnek.  

A témák meghatározásával együtt javaslatok hangzottak el azon a személyekre, akik ezeket az 

információkat hitelesen, de érthetően tudnák tolmácsolni a laikus rádióhallgató közönségnek. 

Tűzvédelem témában Kruppa Attila, energiahatékonyság, energiatakarékosság kapcsán Haddad 

Richárd, megújuló energia kapcsán Dr. Vokony István neve került szóba. E-mobility témában 

Hajdú Benkő Zoltán, a jövő kihívásaival kapcsolatban Dr. Danyek Miklós.  

Egy másik fontos téma, amellyel kapcsolatban érdemes riportot készíteni az, hogy a Magyar 

Elektrotechnikai Egyesület az idén ünnepeli 120 éves fennállását. Ezzel kapcsolatban Dr. 
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Jeszenszky Sándorral Gelencsér Lajos elnök állítana össze egy ismertető anyagot az Egyesület 

tevékenységéről. Bárki további javaslatát és észrevételét szívesen veszi az elnökség. A 

gyakorlati megvalósítást Szelenszky Anna koordinálja. Nagy János –aki több ilyen riportot 

készített már- felhívta a figyelmet arra, hogy egy jó vázlatot szükséges a beszélgetésekhez 

kidolgozni és azt a riporterrel előzetesen egyeztetni. 

A következőkben a 2020 decemberi elnökségi ülésen elhatározott, a régiók által koordinált 

iskolalátogatási tervvel kapcsolatos lépésekről szólt az elnök. Tilesch Péter irodavezető 

tájékoztatta a jelenlévőket, hogy eddig milyen lépések történtek a központ részéről. Az iskolák 

listáját elküldte az érintett régióvezetők részére, melyből ki kell választani a szóba jöhető 

intézményeket, amelyeket felkeres egy olyan személy az egyesületből, akinek a legnagyobb 

esélye van fogadókészséget ott elérni. Fontos az, hogy a megkeresés és minden egyéb lépés 

egységes legyen az egyesület részéről. Tóth József felvetette, hogy a Mi a pálya? 

rendezvénysorozatra jelentkező iskolák adatbázisa jó alap lehetnek a mostani programban részt 

vevő iskolák kiválasztásához, hiszen tudjuk, hogy ők érdeklődnek a rendezvény, és azon 

keresztül a szakma és az egyesület iránt. Így ezeknél az intézményeknél nem kell nulláról építeni 

a bemutatkozást és a meggyőzést. 

Harmadik napirendi pontként Tilesch Péter javasolta, hogy az április 7-i időpontra ütemezett 

elnökségi ülés dátuma április 8-ra módosuljon egy fontos MAVIR rendezvény miatt, amin az 

elnökség több tagjának részt kell vennie. Az elnökség 1/2020 számú határozatával egyhangúlag 

elfogadta, hogy az elnökségi ülés időpontja április 8 14:00 óra. 

Negyedik napirendi pontban az oktatás 2019. évi helyzetéről esett szó. Az összefoglalót Veisz 

Imre ismertette. 2019-ben az egyesület a korábbi évekhez viszonyítva kiemelkedően sok képzést 

szervezett, melyben nagyon nagy szerepe volt Szeli Viktória kolléganő és a területi szervezetek 

oktatásszervezőinek kiváló munkájának, akiket ezért külön dicséret illeti meg. Elhangzott, hogy a 

2020. év is várhatóan sikeres lesz ezen a területen. Viszont nagy a bizonytalanság a jogszabályi 

környezet megváltozása miatt 2021 tekintetében, amire fel kell készülnie az egyesületnek. Ezt 

akkor lehet felpörgetni, ha megjelennek a kapcsolatos végrehajtási rendeletek. 

Ötödik napirendi pont keretén belül a felhívás a 2020. évi MEE díj jelölésekre, ez egyesületi 

elnökség jelöléseinek előkészítése, valamint a díjbizottságok véglegesítése volt a téma. Dr. 

Danyek Miklós előadta a „MEE egyesület tevékenység”, valamint a „Szakterületi díjak” 

díjbizottságot érintő személyi változásokat. A többi bizottság összetételében nem történt változás. 

Az elnökség 2/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a díjbizottságok tagságával 

kapcsolatos változtatásokat. Veisz Imre kiemelte, hogy a díjakra már lehet jelölni a tagnyilvántartó 

rendszeren keresztül 2020. március 20-ig és kérte az elnökség tevékeny közreműködését annak 

érdekében, hogy minél több díjjavaslat érkezzen be 
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Hatodik napirendi pont volt a tagnyilvántartás helyzetéről történő tájékoztatás a 2019. évre 

vonatkozóan. Tilesch Péter irodavezető ismertette szóban is a 3. melléklet tartalmazta adatokat 

a tagokról. 

Rubint Dezső részéről felvetődött ismételten az a kérdés, hogy jogszerűség tekintetéből vizsgálva 

mikortól tag egy új jelentkező? Hiszen a regisztrációt a regisztráló szervezet vezetője hagyja jóvá 

rövid idővel a jelentkezés után. Vagyis a tagság attól az időponttól él. Azonban a belépő tagok 

listájának jóváhagyása csak hónapokkal később történik az elnökség részéről. Az elnökség úgy 

döntött, hogy a tagság attól a pillanattól él, amikor a regisztráló szervezet vezetője azt jóváhagyja. 

Az elnökségi ülésen ezeket csak megerősítik az elnökségi tagok. Az elnökség 3/2020 számú 

határozatával egyhangúlag jóváhagyta a belépő tagok listáját. 

Hetedik napirendi pont keretében a 2020. évben megrendezésre kerülő 67. Vándorgyűlés 

műszaki és tartalmi szervezésének ismertetése következett. Veisz Imre főtitkár tájékoztatást 

adott arról, hogy a rendezvény főszponzora az NKM Áramhálózati Kft. Tőlük érkezett javaslat is 

a központi témára ami „Kihívások, feladatok a nemzeti energia stratégia jegyében” lesz. Mottója 

pedig ”Tiszta, okos, megfizethető energia”. 

Nyolcadik, utolsó napirendi pontban az egyéb témákat vette sorra az elnökség. Elsőként Veisz 

Imre tájékoztatta a jelenlévőket, hogy elkészült az egyesület új adatvédelmi és adatbiztonsági 

szabályozási anyaga, amelyet majd jóvá kell az elnökségnek hagyni. A Szervezési Bizottságot 

kérte fel az anyag vizsgálatára és javaslattételre. Dr. Székely Csaba elmondta, hogy továbbra is 

az adategyeztetés az anyag legsarkalatosabb pontja. 

A következőkben a Küldöttgyűlésről esett pár mondat, melynek keretében Tilesch Péter 

irodavezető bemutatta a tervezett helyszínét. Dr. Danyek Miklós felvetette, hogy a küldöttgyűlés 

választott helyszínét nem találja megfelelőnek, kellően elegánsnak a fontos esemény 

megrendezéséhez. Az elnökség úgy döntött, hogy az iroda keressen új helyszínt. Kiss Zsuzsanna 

javasolta a Határ út környékén található Ibis Hotelt is megvizsgálni. 

Ezután tájékoztatta a jelenlévőket az iroda világításával kapcsolatos gondokról. Ezzel 

kapcsolatban Nagy Jánossal és Kovács Lászlóval is egyeztetett és a világítótestek cseréjére van 

szükség. A következő téma a VDE Bayern egyesülettel való együttműködés kérdésköre volt. A 

tavalyi évben sor került egy találkozóra a német VDE Bayern két vezetőjével. Ennek során több 

témában egyeztettek, melyek közül az egyik az volt, hogy közös munkacsoportokat hoznak létre. 

Ezekbe mindkét fél részéről 3 - 4 fő venne részt egy tapasztaltabb szakértő vezetésével 

egyetemisták, frissen végzett mérnökök személyében. Egy-egy érdekesnek ítélt témát 

dolgoznának fel. Ilyenek például az e mobilitással kapcsolatos szabványok, az inverterek által 

okozott hálózati visszahatások és a dinamikus tarifa kérdésköre. Az eredményekről egy előadást 
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tartanának a Vándorgyűlésen. A kapcsolatépítésben igen tevékeny Deák László tagtársunk, akit 

javasolt az elnökségnek nemzetközi kapcsolattartónak kineveznie. Ezzel az elnökség egyetértett.  

 

Ez után Orlay Imre vette át a szót és elmondta, hogy az év elején távozott az élők sorából Dr. 

Friedrich Márta, aki az Idős Nyugdíjas Villamos Szakemberek Megsegítéséért Alapítvány 

létrehozója. Márta az operatív munkában már évek óta nem tudott részt venni, a feladatokat 

Petrikovicsné Asbóth Zsuzsanna vette át tőle. Az Egyesületnek, mint az alapítói jogok 

gyakorlójának új kuratóriumi elnököt kell az elhalálozás miatt választani. Át kell továbbá gondolni 

azt is, hogy az alapítvány alapszabályán szükséges-e változtatni, ha igen, akkor pedig mit. 

Szintén Orlay Imre tájékoztatta az elnökség tagjait, hogy a Neumann János számítógép-

tudományi Társaságtól kapott egy felkérést, hogy írjon egy rövid bemutatást a társaság honlapján 

található „Akik már nincsenek közöttünk” rovatba Dr. Friedrich Mártáról. Ez egy olyan felület, 

amelyen azok az elhunyt neves szakemberek szerepelnek, akik jelentőset alkottak a villamos 

iparban.  Az elnökünk részéről felvetődött az a gondolat, hogy a MEE is létrehozhatna egy ilyen 

felületet. 

Végül Veisz Imre elmondta, hogy a tavalyi évi Kandó Kálmán évfordulóhoz hasonlóan, idén van 

Jedlik Ányos születésének 220., és halálának 125. évfordulója. Ötleleteket kér a megemlékezés 

módjáról. Ez egyébként összecseng azzal is, hogy az Egyesület idén ünnepeli fennállásának 120. 

évfordulóját. Tilesch Péter tájékoztatott, hogy ennek a megünneplésével kapcsolatban már 

folynak előkészületek. Tervezés alatt van egy MEE 120 évfordulós logó és egyéb kapcsolatos 

programok is.  

2020. január 21. 

 

 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

   

 


